
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia členov Výboru mestskej časti č. 2 Staré mesto dňa 09.12.2024 

 
 
Prítomní: Denisa Branikovičová, PhDr. Ján vančo, PhD., JUDr. Tomáš Stoklasa, Ing arch. 
Lívia Dulíková, Ing. Ivan janček, Ing. arch. Peter Rehák, Peter Ostertág, PaedDr. Eleonóra 
Grófová, PaedDr. Martin Bodis, PhDr., Ing. František Dolnák 
Ospravedlnení: Ing. arch. et Ing. Peter Mezei, Mgr. Ján Greššo, Ing. Erik Král, Ing. Roman 
Ágh, MBA 

Program rokovania:  

Pošta 1 – OD – oprava chodníka na Rybárskej ul. Č. 1, Nitra 
Pošta 2 – OD – žiadosť o osadenie stacionárneho radaru na Wilsonovom nábreží 
Pošta 3 – OM - žiadosť o prenájom mestského pozemku spoločnosťou Pierre Baguette s.r.o. 
Pošta 4 – OM – žiadosť o vyjadrenie k predaju mestského majetku p. Kopiarymu 
Pošta 5 – žiadosť o zriadenie prístrešku na bicykle pri byt. dome Párovská č. 32 - 34  

Odpoveď k uzneseniam: 
Odpoveď k uz. 83/2024 oprava chodníka na Rybárskej ul. Č. 1, Nitra 
Odpoveď k uz. 103/2024 náter stĺpov VO na ulici Palánok 
Odpoveď k uz. 110/2024 grafický návrh informačných tabúľ v Novom parku 

 
Zasadnutie členov VMČ č. 2 Staré mesto otvorila a viedla podpredsedníčka VMČ č. 2 Staré 
mesto p. Branikovičová. 
Na úvod vyzvala k prezentácii zástupcu MsP o aktuálnom dianí v rámci VMČ č. 2 Staré 
mesto z pohľadu MsP.  
Zástupca polície vyjadril, že od posledného stretnutia sa neudiali výraznejšie zmeny 
ohľadom diania v mestskej časti Staré mesto a zásahov zo strany polície. Realizované akcie 
(Noc bezdomovcov, hokejový zápas, Mikulášska akcia) prebehli bez problémov. 
Momentálne sa činnosť MsP sústreďuje na riadny a pokojný chod vianočného mestečka a 
zabezpečenie nadchádzajúcej oslavy Silvestra. 
P. Branikovičová sa pýtala na monitorovanie situácie na Piaristickej ulici, ktorá zvykne byť v 
určitých hodinách preťažená parkovaním áut zásobovania a rodičov detí navštevujúcich 
predškolské zariadenie.  
Zástupca polície uviedol, že situáciu v tejto lokalite poznajú, monitorujú a v rámci 
kompetencií postupujú. 
Pán Bodis sa zaujímal, akým spôsobom je momentálne sprístupnená pešia zóna pre autá. 
Zástupca polície povedal, že pešia zóna je sprístupnená v zmysle dopravného značenia a 
výnimku tvoria momentálne prevádzkovatelia stánkov vianočného mestečka so svojím 
zásobovaním. Prevádzkovatelia obdržali od OK MsÚ Nitra karty, ktoré zaručujú výnimku na 
parkovanie na Svätoplukovom námestí počas zásobovania prevádzky do 10.00 hod v počte 
1 ks karty / prevádzkovateľ. P. Janček doplnil, že spravil prieskum v rámci Slovenska, ako 
situáciu parkovania riešia iné mestá a zistil, že Nitra je jediná, ktorá poskytuje výnimky na 
celý mesiac parkovania. Navrhol do budúcna upraviť momentálne nastavený model. 
Pán Dolnák poznamenal, že Rázusova ulica býva preplnená parkujúcimi vozidlami aj nad 
rámec dostupných možností.  



Zástupca polície reagoval, že MsP si je vedomá situácie, pravidelne hliadkuje a situácia je 
pod kontrolou. 
Pán Ostertag sa zaujímal o nadmerné množstvo parkujúcich áut na Samovej ulici a ich 
kontrolu vzhľadom k historickej hodnote tejto časti mesta. 
Zástupca polície spomenul, že už v minulosti sa zasadzovali za nastavenie tvrdších 
podmienok  parkovania v danej lokalite. P. Janček dodal, že sa chystajú zmeny v lokalite 
formou úpravy dopravného značenia a zvyšovania sadzieb parkovného. 
Celkovo problematiku parkovania na neoprávnených plochách zhodnotil zástupca MsP tak, 
že v rámci mesta je viacero problematických lokalít, ktoré sa pravidelným kamerovým 
monitoringom dostávajú pod kontrolu. Spracovanie záznamov a prislúchajúcich sankcií 
preťažuje svojím množstvom byrokratický aparát MsP. 
Zástupca MsP uviedol k pošte č. 2, že v r. 2025 sa bude legislatívne vstupovať do zákona 
MsP č. 564, ktorý by mal rozšíriť určité kompetencie aj v rámci zriaďovania stacionárnych 
radarov mestom.  
 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo odpoveď k uzneseniu č. 103/2024. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada Stredisko mestských služieb o objednanie prác v spoločnosti 
Elcomp, s.r.o., ktorých výsledkom bude náter stĺpov verejného osvetlenia na ulici Palánok. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo odpoveď k uzneseniu č. 110/2024 ku grafickému návrhu 
informačných tabúľ v Novom parku na Sihoti a berie na vedomie. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta 1 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo žiadosť o súvislú opravu chodníka na Rybárskej ulici č. 1 
od občana pána Jecha. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada Stredisko mestských služieb o zaradenie do programu prác 
súvislú opravu chodníka na Rybárskej ulici č.1. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo podnet na kosbu na Rybárskej ulici č. 1 od občana pána 
Jecha. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada OŽP MsÚ Nitra o vyjadrenie, či je kosenie zeleňou zarasteného 
priestoru medzi chodníkom a cestou na Rybárskej ulici zaradené v zozname pravidelného 
kosenia. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta 2 
Schurmannová ulica je problematická kvôli prekračovaniu maximálnej povolenej rýchlosti áut 
v obci. P. Janček navrhol preložiť spomaľovacie vankúše. Uviedol, že v minulosti sa ukázalo 
dobrým riešením zavedenie spomaľovacích vankúšov na križovatke ulíc Janka Kráľa a 
Vodnej. 
VMČ č. 2 Staré mesto berie na vedomie podnet občana ohľadom umiestnenia stacionárneho 
radaru na Wilsonovom nábreží pod Kalváriou. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta č. 3 



VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo požiadavku o prenájom časti o výmere 12m2 pozemku 
parc. reg. C KN č. 182/1, príp. č. 183/1, č. 183/4, č. 183/3 k. ú. Nitra, vo vlastníctve Mesta 
Nitra spoločnosťou Pierre Baguette, s.r.o. a nesúhlasí s jej prenájmom. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
P. Brankovičová spomenula, že návštevníci parku by ocenili stánky s rýchlym občerstvením 
v blízkosti parku. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada OPaSR MsÚ Nitra o predloženie koncepcie rozmiestnenia 
stánkov s občerstvením (mobilné street food stánky) v blízkosti parku na Sihoti. V prípade, 
že chýba takáto koncepcia, VMČ č. 2 Staré mesto žiada OPaSR o jej vypracovanie. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta č. 4 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo požiadavku o odpredaj časti o výmere cca 46 m2 
pozemku parc. reg. C KN č. 2283/3 o celkovej výmere 5007 m2 k. ú. Nitra, vo vlastníctve 
Mesta Nitra pánovi Kopiarymu a nesúhlasí s odpredajom. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta č. 5 
P. Janček k podnetu občana uviedol, že je bežným štandardom pri budovaní nových 
bytoviek aj priestor pre odkladanie bicyklov. Pri starších bytovkách je možnosť dobudovať  
pre viaceré bytovky prístrešky pre bicykle, čo by bolo možné cez dotácie na cyklotrasy a 
mesto by si malo určiť projektovú dokumentáciu k cykloprístreškom. 
VMČ č. 2 Staré mesto na základe podnetu občana žiada OPaSR MsÚ Nitra o vytypovanie 
lokalít v rámci mesta Nitra a navrhnutie koncepcie umiestňovania uzamykateľných 
prístreškov pre bicykle. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pošta č. 6 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo požiadavku o odpredaj časti o výmere cca 9 - 10 m2 
pozemku parc. reg. E KN č. 1314/1 o celkovej výmere 58 m2 k. ú. Nitra, evidovanej na LV č. 
6879 vo vlastníctve Mesta Nitra pánovi Jurajovi Šutkovi a nesúhlasí s predajom. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Rôzne 
VMČ č. 2 Staré mesto prerokovalo odpoveď k uzneseniu č. 124/2024 a posúva podnet o 
investičnej akcii na vybavenie OPaSR MsÚ Nitra 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Pán Ostertág upozornil na padanie omietky na budove na Štefánikovej 1. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada OM MsÚ Nitra zabezpečiť opravu havarijného stavu omietky na 
budove starej radnice na Štefánikovej 1 kvôli bezpečnosti chodcov. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
P. Vančo uviedol nasledovné poznámky: 

- potreba vytvoriť samostatný podnik, ktorý by sa kompletne staral o mestskú zeleň 
- potreba riešiť havarijný stav kanalizácie v starom meste  



- rekonštrukcia dlažby na Mostnej ulici v páse pri Ferenitke vykazuje chybovosť, 
potreba reklamácie 

- novinový stánok na Svätoplukovom námestí je v pôvodnom stave napriek tomu, že je 
uzatvorená zmluva s prevádzkovateľom, rekonštrukčné práce sa zasekli a 
dlhodobejšie sa nekoná v danej záležitosti 

- aký je stav opráv a debarierizácie chodníkov vo VMČ č. 2 Staré mesto 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada OIVaR MsÚ Nitra o informáciu, či postúpili reklamáciu k 1. 
etape opráv dlažby na Mostnej ulici realizátorovi zákazky. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
P. Dulíková sa opätovne vyjadrila k potrebe oživiť pešiu zónu stromami a k potrebe 
zachytávania dažďovej vody. 
VMČ č. 2 Staré mesto žiada OPaSR MsÚ Nitra o vypracovanie koncepcie výsadby 
stromoradí v Starom meste pozdĺž hlavných peších ťahov a zachytávania dažďovej vody zo 
spevnených plôch. 
Za: 9, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
P. Brankovičová navrhla pripraviť za VMČ č. 2 Staré mesto akciu pre obyvateľov 
“Prechádzka staromestským korzom” v období pred letnými prázdninami. O jej konkrétnej 
podobe je naplánované stretnutie v januári 2025 s vedúcou OK MsÚ Nitra p. Bojdovou. 
Pán Ostertág upozornil na pochybný stav domu na pešej zóne a potrebu kontaktovať 
majiteľa za účelom opravy. V danej záležitosti prebieha jednanie s OK MsÚ Nitra. 
 
Po prejednaní všetkých bodov podpredsedkyňa ukončila zasadnutie VMČ č. 2 Staré mesto. 
 
 
 
Mgr Lucia Juhásová,  v. r. 
sekretárka VMČ č. 2 Staré mesto 
 
 
Denisa Branikovičová, v. r. 
podpredsedkyňa VMČ č. 2 Staré mesto 
 
 
 


